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PROTOK6tNr2/18
wspolnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Jasienica

w dniu 17 grudnia 2018 roku od godz. 9.00 do godz. 11.00
w sali sesyjnej Urz^du Gminy w Jasienicy

Obecni na posiedzeniu:

Czfonkowie komisji problemowych Rady Gminy

\N6jt Gminy Jasienica
Zast^pca Wojta Gminy Jasienica
Skarbnik Gminy Jasienica

wg listy obecnosci
(zat. nr 1 do protokotu)
Pan Janusz Pierzyna
Pan Krzysztof Wieczerzak
Pani Agnieszka Piwowarczyk

Proponowany porzqdek wspolnego posiedzenia Komisji problemowych Rady Gminy
Jasienica:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzqdku obrad.
3. Zaopiniowanie projektu budzetu Gminy na 2019 rok.
4. Wydanie opinii w sprawie zmiany wysokosci optat za gospodarowanie odpadami

komunalnymi.
5. Wolne wnioski.
6. Zakohczenie obrad.

Ad. 1

Otwarcia posiedzenia dokonat Przewodniczqcy Rady Gminy Czestaw Machalica.
Przywitat zaproszonych gosci oraz przybytych radnych, po czym przekazat prowadzenie
posiedzenia Przewodniczqcemu Komisji Budzetowej Franciszkowi Handzel.

Ad. 2

Przewodniczqcy posiedzenia przedstawit proponowany porzqdek. Zwrocit si? do
cztonkow komisji z pytaniem czy sq propozycje zmian do porzqdku obrad. Nikt nic zgtosit
zmian i przedstawiony porzqdek posiedzenia zostat w wyniku gtosowania przyj^ty - 20
atosow ,,za".

Ad. 3

Przewodniczqcy posiedzenia oddat gtos Wojtowi Gminy Jasienica, ktory omowit
projekt budzetu Gminy Jasienica na 2019 rok (zafqcznik nr 2 do protokotu). Cztonkowie
Komisji zapoznali si$ rowniez z Uchwatq II Sktadu Orzekajqcego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedtozonym przez Wojta Gminy Jasienica
projekcie uchwaty budzetowej na 2019 rok (zat^cznik nr 3 do protokotu).

Nast^pnie Skarbnik Gminy Agnieszka Piwowarczyk omowita planowane dochody
budzetu Gminy Jasienica w 2019 roku. Przedstawione planowane dochody w 2019 roku
uzyskaty pozytywnq opini? cztonkow komisii - 20 gtosow ,,za".

W dalszej cz^sci posiedzenia Skarbnik Gminy Agnieszka Piwowarczyk omowita
planowane wydatki budzetu Gminy Jasienica w 2019 roku.

Po omowieniu dochodow Radny Czestaw Machalica zawnioskowat o przeniesienie z
zadania ,,Remont zabytkowego budynku nr 50 w Mi^dzyrzeczu Gornym" kwoty 100tys zt na
rezerw? celowq na zarzqdzanie kryzysowe, 100tys. zt na utrzymanie boisk, SOOtys. zt na
remonty drog gminnych oraz 100tys. zt na remonty czqstkowe drog gminnych. Pan Wojt
zwrocit si? z prosbq do cztonkow komisji o nie przenoszenie srodkow z remontu budynku nr
50 w Mi^dzyrzeczu Gornym. W wyniku gtosowania wniosek Radnego Czestawa Machalicy
zostat przyj?ty - 14 gtosow ,,za", 3 atosy ,,wstrzymujgce" (3 radnych nieobecnych przy
alosowaniu).

Pan Wojt zaproponowat wprowadzenie dodatkowych zmian tj.:
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utworzenie nowego zadania ,,Rozbudowa oraz termomodernizacja istniejqcego budynku
OSP w Mazahcowicach" - kwota 510tys. zt
zwi^kszenie srodkow na zadaniu ,,Stoneczna Gmina Jasienica" - kwota 173tys. zt,
zwi^kszenie dotacji dla GOK Jasienica - kwota 180tys. zt.

6rodki na ten eel zaproponowat przeznaczyc z zadania ,,Rozbudowa budynku Jasienica 159
dziatka 406 pod potrzeby Ochotniczej Strazy Pozarnej w Jasienicy" - kwota SOOtys. zt,
brakujqce 63 tys. zostanq przeniesione z innego zadania w ramach budzetu.

Przedstawiona propozycja zostata przez cztonkow komisji zaopiniowana pozytywnie
- 17 gtosow ,,za" (3 radnych nieobecnych przy gtosowaniu).

Przedstawione planowane wydatki w 2019 roku uzyskaty pozytywnq opini? cztonkow
komisji - 16 gtosow ,,za" (4 radnych nieobecnych przy gtosowaniu).

Ad. 4

Cztonkowie Komisji po zapoznaniu si? z materiatami (zafqcznik nr 4 do protokofu}
oraz przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowali podniesienie stawki optaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi na:
1) przy segregacji - 15zt od osoby,
2) bez segregacji - 30zt od osoby.

- 17 gtosow ,,za" (3 radnych nieobecnvch przv_fltosowaniu).
Nast^pnie cztonkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali zwi?kszenie stawki optaty za

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla posesji niezamieszkatych
1) przy segregacji:

pojemnik 110 litrow, 120 litrow - 15zt,
pojemnik 240 litrow - 30zt,
pojemnik1100litr6w-150zt,
pojemnik1500litr6w-200zt,
pojemnik 5000 litrow - 650zt,
pojemnik 7000 litrow- 1 OOOzt,
pojemnik 10000 litrow- 1 300zt.

2) bez segregacji:
pojemnik 110 litrow, 120 litrow - 30zt,
pojemnik 240 litrow - 60zt,
pojemnik1100litr6w-260zt,
pojemnik 1500 litrow - SOOzt,
pojemnik 5000 litrow - 1 OOOzt,
pojemnik 7000 litrow - 1 500zt,
pojemnik 10000 litrow - 2 OOOzt.
- 15 atosow ,,za" (5 radnych nieobecnych przv gtosowaniu).

Radny Wiestaw Czarniecki zastanawiat si? nad wprowadzeniem kompostownikow dla
mieszkahcow na terenie Gminy Jasienica.

Radny Jacek Gofyszny zaproponowat umieszczenie w Gazecie Jasienica artykutu
zawierajqcego sciste wyjasnienie powodu podniesienia stawek optaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi.

Ad. 5

Nikt z radnych nie zgtaszat zapytah.
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Ad. 6

Przewodniczqcy posiedzenia podzi$kowat wszystkim zebranym za przybycie
zamknqt posiedzenie.

Przewodniczqcy posiedzenia
^^ .—.^t^€^ -—"•}

Franciszek Hgn'dzel

Protokotowata
S^lwla Szymala
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